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Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: 2010. február 16-án a Püspökladányi Polgármesteri Hivatal 

Környezetvédelmi Bizottságának soron következő ülésén 
 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok 
 
    

továbbá: Kardos István – alpolgármester  
Nagy Sándorné – városgazdálkodási irodavezető 

 Jeney Tibor – városfejlesztési irodavezető  
Károlyi Zoltán – ügyintéző 
Nagy Julianna – jegyzőkönyv-vezető 

 
 
 
Napirendek: 
 

1) Előterjesztés az önkormányzat 2010. évi költségvetési rendelet tervezetére 
Előadó: Arnóth Sándor – polgármester  

 
 
Makai Lajos a bizottság elnöke megnyitja az ülést, köszönti a jelenlévőket, a 
bizottsági tagok közül 2 fő igazoltan távol tartózkodik. Megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes.  
 
 
 
I. Előterjesztés az önkormányzat 2010. évi költségvetési rendelet 

tervezetére 
 
Nagy Sándorné a városgazdálkodási iroda vezetője néhány szóban tájékoztatja a 
megjelenteket az önkormányzat 2010. évi költségvetési rendelet-tervezetéről. Az 
önkormányzat pénzügyi helyzete a tavalyi évhez képest jelentősen romlott, ez igaz a 
működési költségvetésre és a fejlesztési kiadásokra is. Fontosnak tartja kiemelni, az 
elmúlt évben az önkormányzat működési hiánya úgy indult, hogy 215 millió forint, 
ebből sikerült az intézmények terhére áthárítani 95 millió forintos összeget, amely 
azt jelenti, hogy az intézményeink a saját költségvetésükből, az intézmény 
finanszírozás 5%át ki kellett gazdálkodniuk. Ez kb. 100 millió forinttal csökkentette 
a hiányt, így a végleges költségvetésbe kb. 120 millió működési hitel volt beállítva. 
Év közben ÖNHIKI-s pályázat és önkormányzatok kiegészítő támogatású 
pályázatával sikerült nullára hozni. Az elmúlt év végére az önkormányzat nem 
rendelkezett működési hitellel. 
Az előterjesztésben a működési hitel 336 millió forintot ér el. Az elmúlt évhez 
hasonlóan próbáltuk csökkenteni a hiányt, az intézmények finanszírozásához 5,5%-
ot kellett volna kigazdálkodni. Ez sajnos nem sikerült minden intézménynek. Így a 
hiány a következő évben újratermelődik.  
Az állam a szolgáltatások átlagköltségét 25%-ra emelte. A kedvezményes étkeztetés 
szintén 25%-ra emelte.  
Pozitívan hat a munkáltatói járulék 32%-ról 27%-ra csökkent, ez 80 millióval 
javította az önkormányzat pénzügyi helyzetét. 
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Tóth László: Az intézmények hány %-ot tudtak kigazdálkodni. 
 
Nagy Sándorné: Az előterjesztésben meg van adva, melyik intézmény hány %-ot, 
ebből lehet átlagot számolni. 
 
Bíró László: Információim szerint 2010 őszétől energia-áremelkedés várható. A 
költségvetésben villamos-energia-, gázszolgáltató váltás folyamatban van, miért? 
 
Nagy Sándorné: 2-3 éve szabad energiaszolgáltató-választás van. Az önkormányzat 
közbeszerezteti az energiaszolgáltatókat, és amelyik az olcsóbb ahhoz megy. Ez kb. 
20%-os csökkentés jelent. 
 
Bíró László: Az intézmények hőszigetelésével, energiatakarékosságával mi a 
helyzet? 
 
Nagy Sándorné: 5 intézménynél készült el a megvalósíthatósági tanulmány, amely 
az intézmények fűtés korszerűsítésére, ablakok cseréjére, energiatakarékos 
beruházások megvalósítására szolgál. A megvalósíthatósági tanulmány arra elég, 
hogy újabb pályázatot nyújtson be az intézmény. Ez hasonló a pár évvel ezelőtti 
közvilágítási pályázathoz.  
 
Bíró László: Mit takar a pályázat? 
 
Jeney Tibor: Nálam meg lehet tekintetni.  
 
Bihari Imre: A kisvasút régiósításának tervével kapcsolatban annyit szeretnék 
mondani, hogy az állam, az önkormányzatok kezelésébe, működésébe akarja adni. 
 
Makai Lajos: Bízzunk benne, hogy ez évben is megoldjuk a feladatainkat. 
Elfogadásra javaslom a költségvetés-tervezetet. 
 
 
A bizottság 5 igen szavazattal elfogadja az önkormányzat 2010. évi költségvetési 
rendelet-tervezetét. 
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Makai Lajos: Ha egyéb kérdés, vélemény nem merült fel, akkor a bizottsági ülést 
bezárom, köszönöm a megjelenést.  
 

kmf. 
 
 
 
 
 

____________________________  ____________________________ 
Makai Lajos     Nagy Julianna 
bizottság elnöke          jegyzőkönyvvezető 


